
Kommunaludvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 26. november 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 47
Forslag til lov om ændring af lov om lån til betaling af ejendomsskatter. (Ren-
teforhøjelse og nedslag i de påløbne renter).
Af indenrigs- og sundhedsministeren (Bertel Haarder)

Spørgsmål 10
Hvis forrentningen af indefrosne ejendomsskatter i 2010 havde svaret til et gen-
nemsnit opgjort med to decimaler af den effektive rente på alle udestående F1
realkreditobligationer de 12 foregående måneder pr. 1. oktober det foregående
år, hvor stort et årligt rentetab/rentegevinst ville kommunerne herefter have op-
levet i forbindelse med en genbelåning af summen af indefrosne ejendoms-
skatter med lån med en etårig rente?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Line Barfod (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 1. december 2010.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Line.Barfod@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Hans Kristian Skibby
formand
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